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Abstract (en)
A carrier made of cardboard or the like for bottles (26) arranged in two adjacent rows has a lower and an upper wall (8, 2) which are connected to
one another via side walls (5, 6, 10), openings (15, 23) being provided in both walls (2, 8), which openings are flush with one another and through
which the bottles protrude with their upper portion, the upper wall (2) having for each of the two rows two folding lines (3, 11; 4, 12) which, at
the same time, form the boundary edges of the openings (15), and a third folding line (16) being arranged between these two folding lines and
permitting the wall portions (17, 18; 19, 20) lying between the two first folding lines to be folded down. <IMAGE>

Abstract (de)
Träger aus Karton od.dgl. für in zwei nebeneinander liegenden Reihen angeordnete Flaschen(26), mit einer unteren und einer oberen
Wand(8,2), die über Seitenwände(5,6,10) miteinander verbunden sind, wobei in beiden Wänden(2,8) miteinander fluchtende Öffnungen(15,23)
vorgesehen sind, durch welche die Flaschen mit ihrem oberen Abschnitt hindurchragen, wobei die obere Wand(2) für jede der beiden
Reihen zwei Faltlinien(3,11;4,12) aufweist, welche gleichzeitig die Begrenzungskanten der Öffnungen(15) bilden und wobei zwischen diesen
beiden Faltlinien eine dritte Faltlinie(16) angeordnet ist, welche ein Nachuntenfalten der zwischen den beiden ersten Faltlinien liegenden
Wandabschnitte(17,18;19,20) erlaubt. <IMAGE>
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